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Maastricht, 20 maart 2023 
 
 
Betreft: Schriftelijke vragen SP - onderzoek naar de haalbaarheid van basisbanen in Maastricht 
 

Geacht college,  

 

Vorige week verscheen het langverwachte eindrapport ‘De praktijk van basisbanen. Monitor van het 
experiment Basisbanen in Groningen.’1 Uit dat rapport komt naar voren dat het experiment 
Basisbanen in de stad Groningen een groot succes gebleken is, zowel op het gebied van welzijn, 
leefbaarheid, tevredenheid als financiën. Zo groeiden het maandelijkse inkomen van de deelnemers 
aan het experiment met circa 650 euro netto, verbeterde hun zelfredzaamheid en participatie in 
sterke mate, en leverde het experiment de Groningse samenleving uiteindelijk driekwart miljoen euro 
op.  

Ook de gemeenten Tilburg2 en Rotterdam3 experimenteren al met de basisbaan. De SP Maastricht is 
al een tijd de mening toegedaan dat het ook voor Maastricht interessant zou kunnen zijn om te gaan 
experimenteren met de basisbaan als arbeidsmarkt- en participatie-instrument. Om die reden, en 
vanwege het grote succes van het experiment in Groningen, hebben wij de volgende vragen voor het 
college. 
 

1. Heeft het college reeds kennisgenomen van de resultaten uit het rapport ‘De praktijk van 
basisbanen’ van onderzoekers van de Hanzehogeschool van maart 2023? 
 

2. Is het college, met de SP, de mening toegedaan dat de basisbaan ook voor Maastricht een 
interessant instrument zou kunnen zijn om het welbevinden van inwoners met een afstand 
tot de arbeidsmarkt, de leefbaarheid van de stad en de huidige grote krapte op de 
arbeidsmarkt in één klap te adresseren? Zo niet, waarom niet? 
 

3. Is het college bereid om nog in 2023 een haalbaarheidsonderzoek in te stellen naar de 
implementatie van de basisbaan in Maastricht? Zo niet, waarom niet? 
 

                                                           
1 https://cdn.binnenlandsbestuur.nl/2023-03/Eindrapport%20De%20praktijk%20van%20basisbanen_0.pdf  
2 https://www.tilburg.nl/nieuws/item/tilburg-start-experiment-met-basisbanen/ 
3 https://persberichtenrotterdam.nl/persberichten/rotterdam-start-experiment-met-wijkbasisbanen/ 
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4. Mochten de uitkomsten van een eventueel haalbaarheidsonderzoek ook voor Maastricht 
positief zijn, is het college dan bereid tot de start van een kleinschalig experiment met de 
basisbaan in Maastricht? Zo niet, waarom niet? 
 

 
Hoogachtend, 

Jack van Gelooven  

Fractievoorzitter SP   


